



**Kallade:**  
Datasektionens styrelse

**För kännedom:**  
Revisorer  
Utskott

## Kallelse och föredragningslista för Datasektionens styrelsemöte 6 – 2021/2022

Tid: 2021-09-14, kl 18.00 – 19.00

Plats: Discord och Gula

Ärenden: § 6.1-§ 6.7

### § 1. Formalia

1. Mötets öppnande
2. Mötets behörighet
3. Mötessekreterare
4. Protokolljusterare
5. Adjungeringar
6. Föredragningslistan
7. Föregående protokoll

**Bilaga:**

**Föredragare:**

### § 2. Anmälningssärenden

1. Styrelsen
2. Utskott

Alla

### § 3. Beslut

1. Fullmakt Swedbank

-

Tovah Parnes

### § 4. Diskussion

1. STV
2. Halvvägssittning
3. Motivera studenter att bli kårmedlemmar
4. Inventering Doris
5. Donera märken till Lasses Ovve
6. Beställa spegater, rollup, hoodies
7. Teambuilding Styrelsen

-

-

-

-

-

-

-

Johnny Lam

Tovah Parnes

Tovah Parnes

Tovah Parnes

Tovah Parnes

Tovah Parnes

Tovah Parnes

Justerarnas signaturer:



**§ 5. Övriga frågor**

**Bilaga:**

**Föredragare**

**§ 6. Beslutsuppföljning**

**§ 7. Avslutande formalia**

1. Nästa möte
2. Mötets avslutande

Var vänlig meddela mig snarast om du inte har möjlighet att närvara vid sammanträdet

Tovah Parnes  
Sektionsordförande 2021/2022

Justerarnas signaturer:





<b>Ledamöter</b>		<b>N/F</b>	<b>Kommentar</b>
Tovah Parnes	Ordförande	N	
Marcus Garplid	Vice ordförande	N	
Molly Zhu	Kassör	N	
Linus Ossiansson	UBS	N	
Trulsa Holm	SMBS	N	
Johnny Lam	ARMK	N	
Filip Bengtsson	Info	N	
Tobias Enquist	Sexmästare	N	


N = närvarande, F = Frånvaro

### Övriga närvarande

Alfred Bigelius - Slurp  
Alexander - TAPAS  
Albin - TAPAS  
Bo - TAPAS  
Rasmus - TAPAS  
Casper - DNB  
Elliot - DDOS

VID PROTOKOLLET  /Filip Bengtsson

JUSTERAS  /Trulsa Holm

ORDFÖRANDE  /Tovah Parnes

Justerarnas signaturer:   



## §1. Formalia

- |                                |  |
|--------------------------------|--|
| 1. Mötets öppnande             | Tovah Parnes förklarar mötet öppnat klockan 18:14.   |
|                                | <b>Sektionsstyrelsen beslutar att</b>  |
| 2. Mötets behörighet           | finna mötet behörigt.  |
| 3. Mötessekreterare            | Filip Bengtsson utses till mötessekreterare.   |
| 4. Protokolljusterare          | Trulsa Holm utses att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.   |
| 5. Adjungeringar               | adjungera in samtliga personer i övrigt närvarande-listan med närvaro-, yttrande-, och förslagsrätt, dock ej rösträtt. |
| 6. Fastställande av dagordning | godkänna föredragningslistan.  |
| 7. Föregående protokoll        | lägga protokoll för styrelsemöte 5 21/22 till handlingarna.  |

Justernas signaturer:





8. XP-EI -
9. CBT Börjat planera för olika saker, skaffat mejl

### § 3. Beslut

#### 1. Fullmakt Swedbank

Föredragare: **Tovah Parnes**

Bilaga: 6.3.1

För att ordförande och kassör ska kunna vara firmatecknare krävs det en fullmakt från styrelsen.

#### Förslag till beslut

Tovah Parnes föreslår sektionensstyrelsen

**att** Utse Tovah Parnes (000609-9460) och Molly Zhu (910913-2242), eller den de sätter i sitt ställe, att oinskränkt företräda föreningen var för sig.

#### Sektionsstyrelsen beslutar

**att** Utse Tovah Parnes (000609-9460) och Molly Zhu (910913-2242), eller den de sätter i sitt ställe, att oinskränkt företräda föreningen var för sig.

### § 4. Diskussion

#### 1. STV

Föredragare: Johnny Lam

Bilaga: -

Dem har inte gjort något arbete på över 2 år. Vad ska vi göra?

Hade varit kul om det fortfarande var under sektionen istället för att sälja till kåren.

Melker Ståhlberg vill starta upp detta igen.

Kontakta Aron om det.

Utrustningen kanske stått där för längre.

Tror det går att starta upp igen.

Ska ha startat upp vid början av lp3 annars får kåren ta över alla grejer.

#### 2. Halvvägssittning

Föredragare: Tovah Parnes

Justerarnas signaturer:



Bilaga: -

En sittning för alla som har gjort halva sin utbildning (2.5 för civ. och 1.5 för hög.). Skulle vara under LP2 för att rymdare skulle kunna vara med.  
Klädkod: halvvägs - halv ovve, halv fint/upplädd

Andra idéer?

Med alla sektioner kommer det bli tillräckligt med folk, eller en mindre sittning för datasektionen.

Hade nog varit uppskattat.

Kan vara svårt att veta om dom verkligen har pluggat halva utbildningen, kanske inte vara så hård med det.

Ta upp det på ordfrad.

Prata med SO och de andra sektionerna om detta.

### 3. Motivera studenter att bli kårmedlem

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Mycket av kårens arbete att få in studenter är riktat till nollor för ett första år och sedan till engagerade studenter. Hur kan man få in lite äldre studenter som inte är engagerade eller ex festar?

Mer förmåner än sittningar och stuk, man får inte så mycket om man inte festar.

Skicka ut enkät till studenterna och fråga vad dom vill ha.

Snacka med kommunen.

Fråga studenterna om utbildningsbevakningen fungerar bra.

Samarbete med ica porsön? Hur gör vi det så att det ser ut som en bra deal för ica?

Rabatt på Porsö Pizzeria?

Aktiviteter för kårmedlemmar t.ex. paintball.

Kan kolla om det går att få mer rabatt på busskort för kårmedlemmar.

Är man kårmedlem får man automatiskt mecenat-kort.

Ha kår-exklusiva event, höja priset hos efterfestlokalerna?

### 4. Inventering Doris

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Inventera vad som finns. När? Vilka?

Skulle kunna inventera STV samtidigt, leta upp koden till kassaskåpet.

Tisdag 21 september istället för styrelsemöte.

Justerarnas signaturer:



## 5. Märken till Lasses Ovve

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Dem älskade vakten Lasse vill ha en ovve så kåren ska donera en Ovve med märken och undrar ifall vi vill donera märken till den Ovven.

Tar ett av varje märke under inventeringen.

## 6. Beställa spegater, rollup, hoodies

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Spegater som behöver beställas: AI och ev. Hög. Data

Rollup: nuvarande rollupen har inte AI-programmet. Behöver designas och kolla upp vart det ska beställas

Hoodies: fastställande av design, offert och beställning

Leta upp förra årets design och använda den, fråga om offert för broderat och tryckt.

Filip tar hand om rollupen.

Johnny kollar upp om jättestor flagga eller märke

Går man högskoleutbildning och köpt civil-spegater kan du byta in mot högskole-spegat.

Köpa in korrekta spegater.

## 7. Teambuilding

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Vad ska vi göra? Budget?

Idéer: supa, bowla, alcatraz?

Klädkod: ovve.

## § 5. Övriga frågor

Inga övriga frågor

## § 6. Beslutsuppföljning

Ingen beslutsuppföljning

Justerarnas signaturer:   





## §7. Avslutande formalia

1. Nästa möte  
Styrelsemöte 7 är 28 sept 2021 klockan 18:00 i Discord och Gula.
2. Mötets avslutande  
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 20:02

Justerarnas signaturer: